
Ptuj • Skupščina delničarjev PP zadnji hip preklicana

»Zahteve KAD so bile nepotrebne«
Kapitalska družba (KAD) v vlogi delničarja Perutnine Ptuj je za ponedeljek, 28. oktobra, sklicala zasedanje
skupščine delničarjev Perutnine Ptuj, vendar po mnenju profesorjev Marjana Kocbeka in Saše Preliča le-ta
spioh ni potrebna. Temu je po informacijah iz Perutnine Ptuj pritrdilo tudi Višje sodišče v Mariboru in pone-
deljkov sklic skupščine razveljavilo.

Roman Glaser, predsednik
uprave in generalni direktor
Perutnine Ptuj, je ob pre-
jemu sklepa sodišča izrazil
zadovoljstvo in zaupanje
v slovenski pravni sistem:
»Očitno je sodišče upošteva-
lo vse pravne argumente in
zdaj potrdilo tisto, kar smo
v Perutnini ves čas trdili: da
smo izvedli revizijo, ki sta
jo potrdila tako nadzorni
svet kot tudi skupščina, da
je nezakonito na skupščini
odločati dvakrat o isti stvari
in da nezakoniti sklic poleg
drugih dejstev predstavlja še
zlorabo položaja manjšinske-
ga delničarja do vseh ostalih.
V Perutnini Ptuj skrbimo
za pravice in pričakovanja
vsakega deležnika, tako tudi
za manjšinskega delničarja
KAD, ki je enakopraven vsem
delničarjem. Celotno vpraša-
nje izbire posebnega revi-
zorja se vleče kot jara kača
že več let. V vseh aktivnostih
smo KAD-u našo dokumenta-
cijo odprli za vpogled, kar so
nekajkrat tudi izkoristili. Ko
je KAD pred dvema letoma
skupaj s še nekaterimi ma-
limi delničarji zahteval izre-
dno revizijo, so to delničarji z
večinskim mnenjem na skup-
ščini podprli. Nadzorni svet
je na osnovi razpisa izbral re-
vizorsko hišo BDO z medna-
rodnimi referencami. Poro-
čilo revizorjev, ki v vodenju
PP niso našli nepravilnosti,
je sprejel najprej nadzorni
svet, kasneje pa še skupšči-
na delničarjev z 88-odstotno
večino. Sodišče, ki je kasneje
odločalo o reviziji, vendar
zaradi postopka izbire in ne
zaradi vsebine, je v skladu z

ZGD to izbiro razveljavilo.
Kot odgovoren gospodarski
subjekt smo sklep sodišča
upoštevali in letošnji skup-
ščini predlagali ponovno re-
vizorja, kar so delničarji tudi
potrdili. Argumentirano so
torej takšne zahteve KAD ne-
potrebne in neproduktivne,
saj je bila revizija opravljena,
predstavljena in potrjena,
želimo se le fokusirati v svo-
jo osnovno dejavnost - pri-
delavo varnega, zdravega in
kakovostnega perutninskega
mesa,« pojasnjuje prvi mož
Perutnine Ptuj in dodaja, da
Perutninina posla z družba-
ma Infond holding in Center
naložbe zajemata 9,5 milijo-
na evrov in ne 20, kot je bilo
razbrati v razpisu skupščine.
»Za ta sredstva jamči Pivovar-
na Laško,« zatrjuje Glaser.

Skupina Perutnina Ptuj je
mednarodni koncem z viso-
kim ustvarjenim prometom.
Lani so na nivoju Skupine
beležili rekordne prihodke.
Kljub zaostrenim gospodar-
skim razmeram tudi letos
ptujski perutninarji računajo
na ugodno poslovanje. »Kljub
nenaklonjenim razmeram
smo letos v Perutnini Ptuj re-
alizirali več kot štiri milijone
evrov dobička iz poslovanja,
rast realizacije beležimo tudi
na nivoju Skupine. Skupni
kosmati prihodek v prvih
osmih mesecih tega leta je
240 milijonov evrov. Ker se
zavedamo, da so naložbe ge-
nerator rasti, z omejenimi
viri financiranja izvajamo
več pomembnih naložb tako
v Sloveniji kot tudi v naših
drugih integriranih procesih
pridelave. Kmalu bodo iz Me-

sne industrije Ptuj na trg pri-
šla živila, ki bodo pakirana
v novem tipu embalaže in z
novim izgledom, obnavljamo
sprejemni del v Mesni indu-
striji Ptuj in izvajamo še vrsto
drugih tehničnih posodobi-
tev. Na Hrvaškem smo odprli
nov Tehnološki center za ob-
delavo perutninskega mesa,
novembra odpiramo nova
dva objekta v Bosni in Her-
cegovini - kompleks farm in
nov distribucijski center.«

Družba Perutnina Ptuj
je lastniško povezana z ma-
riborsko Probanko, ki je v
postopku nadzorovane likvi-
dacije. Zaradi finančni težav
v Probanki je Perutnina že v
lanski bilanci izvedla slabitev
za devet milijonov evrov. Po
besedah predsednika uprave
bodo slabitve potrebne tudi
letos. »Nadzorovana likvi-
dacija je dogodek, ki priza-
dene vse lastnike, vendar v
konkretnem primeru zadnje
dogajanje v Probanki ne bo
imelo denarnega vpliva na
poslovanje Perutnine Ptuj.
Potrebno je namreč ločiti
med bilančnim izidom ter re-
dnim poslovanjem. Medtem
ko slabitev vpliva na bilanč-
ni izkaz, pa nima nikakršne
povezave s tekočim poslova-
njem. Pri naložbi v Probanko
je šlo za investicijo, ki smo jo
realizirali v popolnoma dru-
gačnih družbenih, ekonom-
skih in gospodarskih razme-
rah že leta 1994. Za slabitev
je ostal še manjši del naložbe,
manj kot dva milijona evrov,
in ga bomo glede na razplet
dogodkov slabili v letošnjem
poslovnem letu. Zavedati pa

se je treba, da je bila Proban-
ka do leta 2009 izredno pro-
pulzivna, je rasla in ustvar-
jala dobičke ter zagotavljala
dober servis uporabnikom.
Zgodila se je recesija in po-
sledično kriza, ki je večini slo-
venskih bank prinesla težave.
Če ne bi prišlo do svetovnega
finančnega zloma, se danes o
likvidaciji Probanke sploh ne
bi pogovarjali. V banki smo
bili strateški solastnik, ki pa
z banko volumensko ni po-
sloval v večjem obsegu. Sicer
pa likvidacija Probanke ni
situacija, ki bi likvidnostno
obremenjevala poslovanje
Perutnine Ptuj.«

Perutnina Ptuj ima od
začetka septembra novega
predsednika nadzornega
sveta. To je Borut Bratina,
izredni profesor na Ekonom-
sko-poslovni fakulteti v Ma-
riboru. »Veseli nas, da bomo
lahko sodelovali s tako uvelja-
vljenim strokovnjakom. Pred-
sednik nadzornega sveta je
med lastniškimi pričakovanji
in upravo, kar zagotavlja stra-
teško-upravljavsko ter nad-
zorno stabilnost družbe.«

In kakšni so načrti do kon-
ca poslovnega leta? »Letošnji
poslovni rezultati ob polletju
so bili nad pričakovanji. V
letošnjem letu načrtujemo
rekordno realizacijo v zgo-
dovini Perutnine Ptuj, po-
memben psihološki preboj
načrtujemo v letu 2014. Če
bomo namreč v letu 2014
realizirali več kot 360 milijo-
nov evrov nekonsolidirane-
ga kosmatega prihodka, to
pomeni znatno rast, sploh v
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perutninskem segmentu,« je
pogled v prihodnost usmeril
predsednik uprave in gene-
ralni direktor družbe Roman
Glaser.

»Letošnji poslovni rezultati ob polletju so bili nad pričakovanji,«
zatrjuje predsednik uprave in generalni direktor Perutnine Ptuj
Roman Glaser.
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